

14th September 2025

۱٤ سبتمبر ۲۰۲۵

Sub: Resolution of Board meeting

The Board of Directors of OQ Gas Networks SAOG "the Company" met on 14th September 2025, to discuss various agenda items and during the meeting, several decisions were made. Herein, we outline the key resolutions:

الموضوع: قرارات مجلس الإدراة

اجتمع مجلس إدارة أوكيو لشبكات الغاز ش.م.ع.ع "الشركة" بتاريخ ١٤ سبتمبر ٢٠٢٥، لمناقشة عدة بنود خلال جدول أعماله، وخلال الإجتماع تم اتخاذ عدة قرارات.وفيما يلي، نوضح القرارات الرئيسية:

1. Approval of the audited financial statements:

 The Board of Directors has approved the audited financial statements for the period ending 30th June 2025 which will be made available on the Company's page at Muscat Stock Exchange website.

١ إعتماد البيانات المالية المدققة

إعتمد مجلس الإدارة البيانات المالية المدققة للفترة المالية المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥م وسوف يتم إدراج البيانات المالية المدققة على صفحة الشركة في موقع بورصة مسقط.

2. Proposal of Dividend Amount to the Ordinary General Meeting ("OGM"):

The Board of Directors proposed 5.60
 Baiza per share as a cash dividend for the first half ending 30th June 2025 for shareholders' approval at the upcoming OGM planned to be conducted in October 2025.

٢. اقتراح مبلغ توزيع الأرباح النقدية للجمعية العامة العادية:

اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية للمساهمين مودر مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية للمساهمين الأول for بيسه للسهم الواحد عن النصف الأول المنتهي في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥م وسوف يتم عرض هذا المقترح لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة لعادية العاربة المزمع عقده في شهر أكتوبر ٢٠٢٥.

3. Appointment of Acting Chief Financial Officer ("CFO"):

The Board of Directors approved the appointment of Mr. Sultan Al Balushi as Acting CFO, effective from 1st October 2025 until the appointment of the new CFO. Sultan is an experienced finance leader currently heading the treasury at the Company. He possesses over 11

٣. تعيين رئيس تنفيذي للشؤون المالية بالإنابة:

إعتمد مجلس الإدارة تعيين الفاضل/ سلطان البلوشي، رئيسًا تنفيذيًا للشؤون المالية بالإنابة، اعتباراً من الكتوبر ٢٠٢٥، إلى حين تعيين الرئيس التنفيذي للشؤون المالية الجديد. ويُعد سلطان قائدًا متمرسا في المجال المالي، إذ يشغل حاليًا منصب مدير عام الخزينة في الشركة. ويمتلك أكثر من ١١ سنة من

Muscat, Sultanate of Oman - PC 133 Alkhuwair P.O. Box 799

سلطنة عمان، مسقط - صندوق بريد 799، الرمز البريدي 113



years of experience in treasury and accounting, financial planning & التحليل والتمويل الإستراتيجي. سلطان محاسب analysis, and strategic finance. Sultan is ACCA qualified and holds a Bachelor's degree in Accounting and Finance from the University of Bradford in the United Kingdom.

الخبرة في الخزينة والمحاسبة، التخطيط المالي، قانوني معتمد حاصل على مؤهل ACCA من جمعية المحاسبين القانونين المعتمدين ويحمل شهادة بكالوريوس في المحاسبة والمالية من جامعة برادفورد في المملكة المتحدة.

Mansoor Al Abdali **Chief Executive Officer** Hangoor Al Abdali

